نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية

Voting Results of the Extraordinary General Assembly Meeting Agenda

Arabian Drilling

Approval of the amendments to the Company's Bylaws in accordance with the new Companies Law and re-arranging and numbering the articles of the Bylaws to be consistent with the proposed amendments.	1	الموافقة على تعديل النظام الأساس للشركة ليتوافق مع نظام الشركات الجديد، و إعادة ترتيب مواد النظام وترقيمها لتتوافق مع التعديلات المقترحة.
Approval of the amendment of Article (3) of the Company's Bylaws related to (Objectives of the Company).	2	الموافقة على تعديل المادة (3) من النظام الأساس للشركة المتعلقة بـ (أغراض الشركة) .
Approval on the amendment of Article (6) of the Company's Bylaws related to (Term of the Company).	3	الموافقة على تعديل المادة (6) من النظام الأساس للشركة المتعلقة بـ (مدة الشركة) .
Approval to add Article No. (10) to the Company's Bylaws related to (Classes of Shares).	4	الموافقة على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (10) المتعلقة بـ (فئات الأسهم) .
Approval to add Article No. (11) to the Company's Bylaws related to (Conversion of Shares).	5	الموافقة على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (11) المتعلقة بـ (تحويل الأسهم) .
Approval to add Article No. (12) to the Company's Bylaws related to (Amendments of Share-Related Rights and Obligations).	6	الموافقة على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (12) المتعلقة بـ (تعديل الحقوق والالتزامات المتصلة بالأسهم) .
Approval of the amendment of Article (20) of the Company's Bylaws related to (Power of the Board).	7	الموافقة على تعديل المادة (20) من النظام الأساس للشركة المتعلقة بـ (صلاحيات المجلس) . (مرفق)
Approval of the amendment of the Audit Committee Charter.	8	الموافقة على تعديل لائحة لجنة المراجعة.
Approval of the amendment of the Nomination & Remuneration Committee Charter.	9	الموافقة على تعديل لائحة عمل لجنة الترشيحات والمكافآت.
Approval of Policy and Procedures for Membership in the Board of Directors.	10	الموافقة على سياسة وإجراءات العضوية في مجلس الإدارة .
Approval of the amendment of the Remuneration policy.	11	الموافقة على تعديل سياسة المكافآت .
Approval of Policy of Competition Controls and Standards.	12	الموافقة على سياسة ضوابط ومعايير المنافسة.